
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 20. marts 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 123
Mener ministeren, at der er blevet handlet rettidigt i forhold til udvikling af en ny pædago-
guddannelse set i lyset af, at de seneste optagelsestal viser, at der siden sidste år er sket 
et fald på 10 pct. blandt kvote 2-ansøgere til pædagoguddannelsen, og at de voldsomme 
fald i søgning og optag de senere år dermed fortsætter med uformindsket kraft?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Victoria Velasquez (EL) og Lotte Rod (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Victoria.Velasquez@ft.dk, Lotte.Rod@ft.dk 
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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